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Protokół nr 10.2024 

sesji Rady Gminy Przytoczna z dnia 30 października 2024 r.  

 

Obrady rozpoczęto 30 października 2024 r. o godz. 13.00 a zakończono o godz. 14:12 

tego samego dnia, w sali narad Urzędu Gminy Przytoczna. 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski o godz. 13.00 otworzył sesję 

i na wstępie poinformował o transmitowaniu obrad i przetwarzaniu danych osobowych 

osób obecnych na sali. Po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych (nieobecna radna Angelika 

Sudoł), co wobec ustawowego składu rady gminy, wynoszącego 15 osób, stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji – listy obecności stanowią 

załączniki nr 1a, 1b, 1c do niniejszego protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad i zwrócił się  

z pytaniem, czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. Żadnych uwag nie 

zgłoszono, zatem Rada Gminy obradowała według następującego planu: 

1. Sprawy regulaminowe: 

− otwarcie sesji i stwierdzenie quorum, 

− ustalenie porządku obrad, 

− przyjęcie protokołu sesji nr  VIII i IX Rady Gminy Przytoczna. 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie od 26 września do 30 października 

2024r. 

3. Sprawozdanie z pracy komisji stałych w okresie międzysesyjnym. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Przytoczna o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o realizacji zadań w zakresie promocji gminy. 

6. Podjęcie uchwał: 

• w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przytoczna na lata 2024-

2034; 

• w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok; 

• zmieniająca uchwałę nr LXVII.433.2024 Rady Gminy Przytoczna z dnia 21 marca 

2024 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej; 

• zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Matki Bożej Rokitniańskiej na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków; 

• zmieniająca uchwałę sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Trójcy Świętej w Goraju na roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków; 



2 

 

• uchylająca uchwałę nr XXV/144/2008 Rady Gminy Przytoczna z dnia 31 października 

2008 r. w sprawie określenia wysokości opłaty od posiadania psów; 

• w sprawie stawek podatku od nieruchomości; 

• w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; 

• w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2025; 

• w sprawie przyznania środków z funduszu sołeckiego, na rok budżetowy 2025; 

• zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów podróży 

służbowych dla przewodniczącego i radnych Rady Gminy Przytoczna. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Mirosław Romanowski poinformował, że wobec braku zastrzeżeń  

i uwag do protokołu sesji nr VIII i IX, uważa się protokoły za przyjęte.   

 

Ad 2. 

Wójt Bartłomiej Kucharyk odczytał sprawozdanie z działalności w okresie od 26 

września do 30 października 2024 r. – sprawozdanie stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Następnie głos zabrali: 

Radny Konrad Golec – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Wójcie, ja  

w zasadzie chciałbym ponowić pytanie z wczorajszej Komisji Finansów. Czy w tym 

okresie sprawozdawczym Pana po międzysesyjnym udało się znaleźć Panu kilkanaście 

minut, żeby odpowiedzieć na wniosek przedsiębiorcy, który w tej chwili prowadzi aptekę 

w Ośrodku Zdrowia? On również zwracał się z pismem tutaj do Rady. Na Komisji 

Finansów było to pismo przedstawiane. Dotyczy jego chęci modernizacji tych 

pomieszczeń związanej ze zwiększeniem poziomu jakości usług dla mieszkańców, nie 

może się doczekać odpowiedzi. Wczoraj Pan mnie poinformował, że zorientuję się, czy 

pracownicy ten temat w jakiś sposób kontynuowali, czy podjęli działania. Dziękuję. 

Wójt Bartłomiej Kucharyk – tak, w odpowiedzi na Pana wniosek nie wiem, czy Pan 

występuje w ramach rzecznika, czy pełnomocnika, ale ja wczoraj odpowiedziałem Panu 

na to pytanie już na komisji i nie widzę powodów, żeby tutaj dzisiaj brać udział w show. 

No wiem, że są kamery i pewnie to się Panu przyda do czegoś, ale odpowiedź wczoraj 

Pan uzyskał na to pytanie. W związku z powyższym ona jest niezmienna, taka sama jak 

w dniu wczorajszym. 

Radna Żaneta Wrona – Pan Wójt już wspomniał tutaj o przekazaniu naszego 

samochodu, ale ja jeszcze od Pani Dyrektor chciałam serdecznie podziękować w imieniu 

dyrekcji, mieszkańców, pracowników za to, że cała Rada przychyliła się do tego  

i przeznaczyła pieniądze na nasz nowy samochód. Dlatego bylibyśmy wdzięczni, 

jakbyście znaleźli chwilę i odwiedzili nas 7 listopada o godzinie 10:00. 
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Radny Konrad Golec – Panie Wójcie, nie biorę udziału w żadnym show. Jesteśmy 

na posiedzeniu sesji Rady Gminy. Zadaję Panu proste pytanie, bo to pytanie jest 

związane z... tym czym zajmuje się jeden z mieszkańców, czy kilku mieszkańców, 

działalnością apteki, która jest ważna dla wszystkich osób, które z niej korzystają na 

terenie naszej gminy. Wczoraj mi Pan nie odpowiedział na pytanie, bo powiedział mi Pan, 

że zorientuje się, czy pracownicy zajęli się tym tematem. Myślałem, że do dzisiaj Pan się 

zorientował i usłyszę odpowiedź. Bardzo bym prosił o konkretną odpowiedź, czy jest 

podjęte działanie na wniosek tego przedsiębiorcy. 

Wójt Bartłomiej Kucharyk -  ja nie wiem, czego Pan nie rozumie. No powiedziałem 

Panu wyraźnie, że odpowiedź jest taka sama, jaką udzieliłem Panu w dniu wczorajszym, 

więc co jest jeszcze niejasne i nieoczywiste. 

Na tym dyskusję zakończono. 

Ad 3. 

Sprawozdanie z pracy komisji stałych w okresie międzysesyjnym przedstawili: 

1) Danuta Szczyszyk Przewodnicząca Komisji Edukacji i Spraw Społecznych, 

2) Sylwester Mędryk Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Bezpieczeństwa Publicznego, 

3) Żaneta Wrona Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – brak 

posiedzenia w okresie sprawozdawczym, 

4) Waldemar Maciąg Przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 

Na tym temat wyczerpano. 

Ad 4. 

Przewodniczący Rady Gminy Przytoczna Mirosław Romanowski poinformował  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym – brałem udział, podobnie jak 

Pan wójt, w uroczystościach związanych z uroczystościach naszych wojewódzkich, ale 

organizowanych w naszej gminie, Samarytanin Lubuski. W międzyczasie odbyła się sesja 

nadzwyczajna, do której przygotowałem materiały. Spotkałem się z klubem Seniora  

w Przytocznej. Konsultowałem organizację obchodów Narodowego Święta 

Niepodległości. Przygotowałem interpretację. Uczestniczyłem w obchodach Dnia 

Seniora, utrzymywałem organizowałem korespondencję oraz organizowałem wyjazd na 

farmę wiatraków, o którym Pan wyjeździ, o którym Pan Wójt już wspominał. 

Uczestniczyłem w kilku radach budowy dotyczących parku rzeźby. Może nie tyle 

organizowałem, ale odbywałem spotkania z mieszkańcami związane z budową 

obwodnicy Przytocznej. Korespondencja z Biurem Prawnym Wojewody dotyczyła 

przygotowanego na dzisiejszą sesję projektu uchwały. Odpowiadaliśmy na pisma, które 

wpłynęły do Biura Rady. Spotkałem się z przedstawicielami stowarzyszeń działających na 

terenie Gminy Przytoczna oraz brałem udział w posiedzeniu komitetu rewitalizacyjnego 

działającego w naszej gminie. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Danuta Szczyszyk przedstawiła 

korespondencję przekazaną do biura rady: 

• Interpelację Radnego Mirosława Romanowskiego w sprawie nadania nazwy działce 

ewidencyjnej oznaczonej numer 286/7, ograniczonej ulicami Główną, Pocztową  

i Krzywą oraz zabudowaniami piekarni nazwy Plac Braci Broekere; 

• Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w sprawie analizy oświadczeń o stanie 

majątkowym; 

• zaproszenie na szkolenie Regionalnej Izby Obrachunkowej dotyczące procedury 

budżetowej w jednostkach samorządu terytorialnego; 

• skarga Wojewody Lubuskiego na uchwałę Rady Gminy Przytoczna z dnia 3 czerwca 

2024 roku; 

Na tym temat wyczerpano. 

 

Ad 5. 

Informację o realizacji zadań w zakresie promocji gminy (załącznik nr 3 do 

protokołu) przedstawiła Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Danuta Szczyszyk. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Romanowski 

zarządził  przerwę w obradach o godz. 13:30, posiedzenie wznowiło godz. 13:47. 

 

Ad 6. Podjęcie uchwał:       

1) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przytoczna na lata 2024-

2034 

Projekt uchwały wraz ze zgłoszonymi autopoprawkami omówiła Skarbnik Joanna 

Matuszewska. Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady 

Gminy poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (NIEOBECNI), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta 

Wrona (BRAK GŁOSU) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr X.58.2024 – załącznik nr 4 do protokołu. 

 

2) zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Joanna Matuszewska, zgłaszając w imieniu 

wójta autopoprawki. Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady 

Gminy poddał uchwałę pod głosowanie. 

Wyniki głosowania: 
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ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (NIEOBECNI), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta 

Wrona (ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr X.59.2024 – załącznik nr 5 do protokołu. 

 

3) zmieniająca uchwałę nr LXVII.433.2024 Rady Gminy Przytoczna z dnia 21 marca 

2024 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (NIEOBECNI), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta 

Wrona (ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr X.60.2024 – załącznik nr 6 do protokołu. 

 

4) zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej 

pw. Matki Bożej Rokitniańskiej na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (NIEOBECNI), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta 

Wrona (ZA) 
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Uchwałę zarejestrowano pod nr X.61.2024 – załącznik nr 7 do protokołu. 

 

5) zmieniająca uchwałę sprawie przyznania dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. 

Trójcy Świętej w Goraju na roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (NIEOBECNI), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta 

Wrona (ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr X.62.2024 – załącznik nr 8 do protokołu. 

 

6) uchylająca uchwałę nr XXV/144/2008 Rady Gminy Przytoczna z dnia 31 października 

2008 r. w sprawie określenia wysokości opłaty od posiadania psów 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (NIEOBECNI), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta 

Wrona (ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr X.63.2024 – załącznik nr 9 do protokołu. 

 

7) w sprawie stawek podatku od nieruchomości 

Przewodniczący Komisji Finansów Sylwester Mędryk zgłosił wniosek w imieniu 

Komisji Finansów o następujące poprawki do projektu:  

• obniżenie proponowanej stawki od gruntów pozostałych na 0,60 zł;  

• obniżenie stawki od budynków lub ich części związanych z działalnością 

gospodarczą do stawki 33 zł;  



7 

 

• obniżenie stawki od budynków pozostałych do stawki 8,45 zł  

 

Wójt Bartłomiej Kucharyk - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Szanowni Państwo, 

zawsze powtarzam to od wielu, wielu lat, że to jest najtrudniejsza Sesja Rady Gminy, 

przede wszystkim dla Państwa radnych, ale też i dla mnie, bo z jednej strony jednym  

z elementów funkcjonowania gminy to są właśnie podatki, opłaty lokalne, a z drugiej 

strony nikt z nas nie lubi podwyżek, a tym bardziej nikt z nas nie lubi podnieść ręki za tym, 

żeby mieszkańców obciążyć kolejnymi podatkami, co się wiąże z ich oczywiście 

wydatkami z budżetu domowego. Ale jeśli tak nie będzie, no to nie będzie pieniędzy na 

inwestycje. Gmina niczym się nie różni od gospodarstwa domowego, żeby były wydatki, 

żeby żyło nam się dobrze albo na jakimś przyzwoitym poziomie muszą być dochody. 

Jednym z elementów tych dochodów, tak jak wcześniej wspomniałem, to są właśnie 

opłaty lokalne, czyli podatki. My od lat, w kilku może słowach, skąd się biorą podatki, to 

nie jest też tak, że sobie dzisiaj tu siadamy i wymyślamy sobie, a dzisiaj one będą tyle  

i tyle, tylko to minister finansów co roku wszystkim jednostkom samorządu terytorialnego 

przedstawia stawki podatkowe i Rada Gminy decyduje, czy te stawki podatkowe mają być 

na poziomie ministerialnym, czy też zostaną obniżone. W naszym przypadku Gminy 

Przytoczna od lat one są obniżane. Czy to jest dobre, czy to jest złe? Pewnie dla budżetu 

gminy i dla finansów publicznych każdy z ekonomistów powiedziałby, że to jest nie tylko 

złe, a wręcz naganne. Ale patrząc z perspektywy społecznej na pewno to jest dobrze, bo 

mieszkańcy zapłacą niższe podatki niż te, które mogliby zapłacić, co oczywiście tutaj jest 

ogromnym ukłonem w stronę mieszkańców i mimo tego, że wielokrotnie też płacę podatki, 

żeby sprawa była jasna oczywista i każdego kwartału, kiedy idę zapłacić ten podatek, 

wydaje mi się, że on jest bardzo wysoki. Też mi się to nie podoba, ale z drugiej strony 

trzeba mieć świadomość, że one są i tak niższe niż te, które mogłyby być, bo Państwo 

macie pełne prawo do tego, żeby te podatki uchwalić na poziomie ministerialnym, a wręcz 

tak, jak wcześniej wspomniałem, od strony ekonomicznej, Tak to powinno wyglądać, ale 

Państwo decydujecie tutaj, nie wiem też co zrobicie, bo za chwileczkę głosowanie, ale 

przynajmniej z tego co obserwowałem na komisji jesteście zwolennikami tego, żeby te 

stawki podatkowe były jednak takie, jakie proponowaliście na komisji. W związku  

z powyższym trzeba pamiętać o tym, że dochody gminy zostaną uszczuplone w 2025 

roku o kwotę 511 741,78 zł. To jest tak ogromna kwota, która niestety, jeśli Państwo tak 

zdecydujecie, o taką kwotę pomniejszone będą dochody gminy, a mieszkańcy o tą samą 

kwotę, przedsiębiorcy i wiele innych podmiotów po prostu podatek zapłacą niższy. Mówię 

to tylko i wyłącznie po to, bo mieszkańcy dostaną deklarację podatkową i znów ten 

podatek będzie o ileś tam procent wyższy niż w ubiegłym roku. No to wynika wprost, tak 

jak wcześniej wspomniałem, od stopnia inflacji i od danych, które dostajemy  

z Ministerstwa Finansów. Niemniej jednak trzeba mieć świadomość tego, że one są i tak, 

i tak zdecydowanie niższe, a przede wszystkim w tych aspektach, które bezpośrednio 

dotyczą gospodarstw domowych, czyli od budynków pozostałych i od gruntów 

pozostałych, Tutaj Państwo jako radni od lat robicie ogromny ukłon w stronę mieszkańców 
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Gminy Przytoczna i decydujecie o tym, że te stawki nie są na poziomach ministerialnych, 

tylko zdecydowanie w tych dwóch parametrach te stawki obniżacie. Z mojej strony to 

wszystko. Życzę Państwu nie wiem, czy przyjemności z głosowania, bo na pewno nie jest 

to nic przyjemnego, ale z drugiej strony, drodzy Państwo, musimy cały czas pamiętać  

o jednej rzeczy, że jesteście tutaj odpowiedzialni również za stan finansów gminy, tak? 

Nie tylko za to, żeby robić niskie ukłony, też bym chciał wiecznie mieszkańcom się robić 

względem nich, to od czego nas oczekują, czy realizacji inwestycji i podniesienia komfortu 

życia. Niemniej jednak raz na jakiś czas w przypadku podatków raz w roku trzeba podjąć 

tą niepopularną, trudną decyzję, ale rozsądną tak, żeby stan finansów gminy był 

zrównoważony i abyśmy mogli tutaj zapewnić mieszkańcom godne życie. 

 

Innych wniosków i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady 

Gminy poddał pod głosowanie wniosek Komisji Finansów. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

• obniżenie proponowanej stawki od gruntów pozostałych na 0,60 zł (§ 1 pkt 1 c);  

• obniżenie stawki od budynków lub ich części związanych z działalnością 

gospodarczą do stawki 33 zł (§ 1 pkt 2 b);  

• obniżenie stawki od budynków pozostałych do stawki 8,45 zł (§ 1 pkt 2 e)  

  

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (WSTRZYMUJĘ SIĘ), 

Jolanta Góra (ZA), Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), 

Sylwester  Mędryk (ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), 

Sławomir Sprohs (ZA), Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (NIEOBECNI), Danuta 

Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona (ZA) 

  

W związku z wyczerpaniem tematu Przewodniczący Rady Gminy poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (WSTRZYMUJĘ SIĘ), 

Jolanta Góra (ZA), Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), 

Sylwester  Mędryk (ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), 

Sławomir Sprohs (ZA), Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (NIEOBECNI), Danuta 

Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona (ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr X.64.2024 – załącznik nr 10 do protokołu. 
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8) w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (NIEOBECNI), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta 

Wrona (ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr X.65.2024 – załącznik nr 11 do protokołu. 

 

9) w sprawie  przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2025 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 

(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (NIEOBECNI), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta 

Wrona (ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr X.66.2024 – załącznik nr 12 do protokołu. 

 

10) w sprawie przyznania środków z funduszu sołeckiego, na rok budżetowy 2025 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (ZA), Jolanta Góra (ZA), 

Zbigniew Klusek (ZA), Maria Kuberska (ZA), Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk 
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(ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), 

Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł (NIEOBECNI), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta 

Wrona (ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr X.67.2024 – załącznik nr 13 do protokołu. 

 

11)  zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu kosztów 

podróży służbowych dla przewodniczącego i radnych Rady Gminy Przytoczna 

Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, zatem Przewodniczący Rady Gminy 

poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania: 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

Bogusław Chajduk (ZA), Krystian Gabryelski (ZA), Konrad Golec (WSTRZYMUJĘ SIĘ), 

Jolanta Góra (ZA), Zbigniew Klusek (WSTRZYMUJĘ SIĘ), Maria Kuberska (ZA), 

Waldemar  Maciąg (ZA), Sylwester  Mędryk (ZA), Ewelina Mędykowska (ZA), Mirosław 

Romanowski (ZA), Sławomir Sprohs (ZA), Katarzyna Strylewicz (ZA), Angelika Sudoł 

(NIEOBECNI), Danuta Szczyszyk (ZA), Żaneta Wrona (ZA) 

Uchwałę zarejestrowano pod nr X.68.2024 – załącznik nr 14 do protokołu. 

Na tym punkt wyczerpano. 

Ad 7. 

W sprawach różnych głos zabrali:  

Radny Zbigniew Klusek – ja do Pana Wójta chciałbym takie pytanie, znaczy 

pytanie, prośbę, bo jak wiemy, że na nowym cmentarzu jedna część już jest prawie, no 

już nie ma miejsca na pochówki i na pewno będzie propozycja ustalenia dalszego 

zagospodarowania tego terenu na cmentarzu dla dalszych pochówków i chciałbym, żeby 

uwzględnić miejsce na kolumbarium. My to już tu zgłaszaliśmy, bardzo dużo 

mieszkańców się pyta właśnie o ten o te kolumbarium. Bardzo proszę, żeby to gdzieś tam 

wkomponować przy nowym organizacji zagospodarowania cmentarza. Dziękuję. 

Wójt Bartłomiej Kucharyk – tak, zgłaszał Pan też tą uwagę na wczorajszej komisji. 

Na pewno ona jest cenna i ważna w związku z powyższym. Na pewno będziemy tutaj 

starali się jak najszybciej ten temat doprowadzić do finału. 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Danuta Szczyszyk – Panie Wójcie, mi się w tej 

chwili nastąpi taki pomysł, aby zwrócić się do firmy, która zajmuje się odbiorem odzieży 

używanej z pojemników, które znajdują się na terenie chyba wszystkich sołectw. Nie 

wiem, czy wszędzie w każdym sołectwie jest problem. Taki problem jest akurat w Rokitnie 

bardzo ostatnio drażniące dla mieszkańców, ponieważ ten pojemnik albo jest 

niewystarczająco duży, albo podczas tej odzieży jest za dużo, albo częstotliwość wywozu 

tej odzieży jest za mała, za krótka, za mała częstotliwość od wywozu. I mieszkańcy 
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zgłaszają potrzebę, aby albo usunąć te pojemniki, w ogóle nie wiem, czy to PCK się tym 

zajmuje, nie mamy pojęcia, dzwoni do jakiejś Pani, ktoś odbiera, ale Pani tylko 

pośredniczy, dzwoni do jakiegoś kierowcy, kierowca przyjeżdża bądź nie przyjeżdża  

i wiecznie co miesiąc prawie jest problem, bo ta odzież leży obok tych pojemników, 

wiadomo, że zwierzęta biegające tam się załatwiają, na to deszcz pada i to wszystko 

powoduje, że jest wielka hałda śmierdzących ubrań. 

Wójt Bartłomiej Kucharyk - Dziękuję za uwagę. Przyjrzymy się temu tematowi. 

Na tym punkt wyczerpano. 

 

Ad 8. 

W związku z wyczerpaniem spraw i tematów zaplanowanych na niniejszą sesję 

Przewodniczący Mirosław Romanowski zamknął posiedzenie dziękując wszystkim za 

udział. 

 

                                        Przewodniczący Rady Gminy 

          ……………………………… 

                                        Mirosław Romanowski 

 

 

Protokołowała: insp. Anna Woźna 
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Załączniki: 

1) listy obecności, 

2) sprawozdanie wójta z działalności o okresie międzysesyjnym, 

3) Informację o realizacji zadań w zakresie promocji gminy, 

4) uchwała nr X.58.2024 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przytoczna 

na lata 2024-2034, 

5) uchwała nr X.59.2024 w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok, 

6) uchwała nr X.60.2024 zmieniająca uchwałę nr LXVII.433.2024 Rady Gminy Przytoczna z 

dnia 21 marca 2024 r. w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, 

7) uchwała nr X.61.2024 zmieniająca uchwałę w sprawie przyznania dotacji dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Matki Bożej Rokitniańskiej na prace konserwatorskie przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków, 

8) uchwała nr X.62.2024 zmieniająca uchwałę sprawie przyznania dotacji dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pw. Trójcy Świętej w Goraju na roboty budowlane przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków, 

9) uchwała nr X.63.2024 uchylająca uchwałę nr XXV/144/2008 Rady Gminy Przytoczna z dnia 

31 października 2008 r. w sprawie określenia wysokości opłaty od posiadania psów, 

10) uchwała nr X.64.2024 w sprawie stawek podatku od nieruchomości, 

11) uchwała nr X.65.2024 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych, 

12) uchwała nr X.66.2024 w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 

2025, 

13) uchwała nr X.67.2024 w sprawie przyznania środków z funduszu sołeckiego, na rok 

budżetowy 2025 

14) uchwała nr X.68.2024 zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diet oraz zwrotu 

kosztów podróży służbowych dla przewodniczącego i radnych Rady Gminy Przytoczna. 

 


